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AMENDEMENT 24-115 

 
 
Agendapunt: Public Affairs - Lobby en de inzet 2025 van de gemeente Barneveld 

 
Onderwerp: woningbouw als prioriteit toevoegen 

 
De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen 11-12-2024 

 
Ondergetekende(n) stelt/stellen het volgende amendement voor: 
 
Beslispunt 2  
‘Geen gebruik te maken van de geboden mogelijkheid tot het formuleren van  
eventuele wensen en/of bedenkingen ten aanzien van het externe advies en de gekozen 
lobbyprioriteiten 2025’. 
 
als volgt aan te passen 
 
‘Ten aanzien van de gekozen lobbyprioriteiten 2025 de volgende wensen c.q. bedenkingen 
in te brengen:  
De genoemde ‘Prioriteiten 2025’ als volgt te wijzigen: 
 
1. Wijzigen ‘1. Realisatie A1-A30 (+ knooppunt Hoevelaken) en 2. agendering ‘Oostelijke Rondweg’ 
in 
1. Infrastructuur met als kernpunten: 

a. realisatie A1-A30 (+ knooppunt Hoevelaken) en  
b. agendering ‘Oostelijke Rondweg’. 

2. Vormgeven van ‘Waardevol Landelijk gebied’ beschouwen als 2e i.p.v. 3e prioriteit; 
3. Toevoegen als prioriteit 3 ‘Woningbouw: creatieve kansen en mogelijkheden’.’ 



 

 

Toelichting:  
 
De prioriteiten zijn dan als volgt:  
 
1. Infrastructuur met als kernpunten: 
 a) realisatie A1-A30 (+ knooppunt Hoevelaken)  
 b) agendering ‘Oostelijke Rondweg’. 
2. Vormgeven van ‘Waardevol Landelijk gebied’; 
3. ‘Woningbouw: creatieve kansen en mogelijkheden’; 
4. Defensie: invulling ‘nota Ruimte voor Defensie’ 
 
Met de groei van de gemeente Barneveld naar 85.000 inwoners in 2040 komen verschillende 
ontwikkelingen bij elkaar. Groei kan niet zonder goede bereikbaarheid en ontsluitingen van de 
gemeente. Wij zien de ‘oostelijke Rondweg’ en de verbetering van het knooppunt A1-A30 (+ 
knooppunt Hoevelaken) als essentiële en absoluut noodzakelijke onderdelen van de gewenste 
infrastructuur en willen ze daarom onder dezelfde naam aanpakken. 
Dat geeft ruimte om het thema ‘woningbouw’ toe te voegen. Het woningbouwprogramma verloopt 
door allerlei omstandigheden niet zo voorspoedig als gehoopt. In binnen- en buitenland zien wij 
verschillende creatieve woonconcepten ontwikkeld worden, zoals de ‘100.000 euro woning, de Cube 
house, friendsconcept voor senioren en Startervilla. Deze concepten zijn enkel voorbeelden.  De 
lobby zou zich moeten richten op het stimuleren om buiten de begaande paden te gaan wat betreft 
woningbouw, om innovatieve concepten bekend te maken en om subsidies los te krijgen voor 
vernieuwende bouwmogelijkheden.   
Deze bouwconcepten zouden eventueel ook hun weg kunnen vinden in het waardevol landelijk gebied  
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